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Protokół Nr 100/2024 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 19 marca 2024 roku 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Szulc Igor – przewodniczący komisji 

2. Szczęsna Ilona – członek komisji 

3. Świerkowski Marek – członek komisji 

4. Wronecki Tomasz– zastępca przewodniczącego komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Czaplewska Karolina - podinspektor 

4. Borkowska Patrycja – pełnomocnik ds. rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii 

5. Wochna Monika – starszy inspektor 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Kontrola spływu podatków za II półrocze 2023 roku. 

3. Kontrola wykorzystania środków Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii oraz działalność komisji 

za 2023 rok. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc o godz. 09:30 otworzył 

posiedzenie Komisji. Następnie powitał Przewodniczącą Rady Gminy Panią Wiesławę Posadzy, 

Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, członków komisji oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad.2. Kontrola spływu podatków za II półrocze 2023 roku. 

Pani Karolina Czaplewska – przedstawiła materiały dotyczące powyższego tematu. 

Poinformowała, że stan zaległości na dzień 01.01.2023r. kształtuje się następująco: 
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•  podatek od nieruchomości – osoby prawne – 99 006,00 zł, 

•  podatek rolny – osoby prawne – 273,49 zł, 

•  podatek rolny – osoby fizyczne – 43 315,51 zł, 

•  podatek od nieruchomości - osoby fizyczne – 289 859,56 zł, 

•  podatek od środków transportowych – 22 548,25 zł, 

•  czynsze za grunty – 0,00 zł. 

Na zaległości w osobach prawnych wystawiono 20 upomnień i 6 tytułów wykonawczych. 

Dokonany został wpis do hipoteki przymusowej na kwotę 26 026,00 zł. W przypadku podatku 

od nieruchomości wystawiono 665 upomnień i 89 tytułów wykonawczych. Ponadto jest 

dokonany wpis do hipoteki przymusowej na kwotę 174 597,00 zł celem zabezpieczenia 

zaległości podatkowych. Wysłano również 2 upomnienia w przypadku środków 

transportowych.  

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Dyskusja: 

Radny Igor Szulc – zadał pytanie, czy upomnienia dotyczą ciągle tych samych osób?  

Pani Karolina Czaplewska – odpowiedziała, że jest różnie. Dodała, że w pierwszej kolejności 

dzwoni i prosi o wpłaty, a jak to nie pomaga to wystawia upomnienia.  

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, czy wpływają środki z tytułów wykonawczych? 

Pani Karolina Czaplewska – odpowiedziała, że tak. Czasem jest tak, że ktoś jest długo 

bezrobotny, aż w końcu uzyskuje prawo do emerytury i wówczas Urząd Skarbowy ściąga takie 

zaległości.  

Radna Wiesława Posadzy – zadała pytanie, czy po ostatniej podwyżce podatku od środków 

transportowych zmniejszyła się liczba podatników, poprzez przepisanie środków 

transportowych do innej gminy?  

Pani Karolina Czaplewska – odpowiedziała, że nie wycofano z opodatkowania żadnego środka 

transportowego, a wręcz ich ilość przybyła. Dodała, że dużo jest ulg inwestycyjnych.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad. 3. Kontrola wykorzystania środków Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii oraz działalność komisji za 

2023 rok. 

Pani Patrycja Borkowska – przedstawiła powyższy temat. Poinformowała, że Komisja 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Dąbrowie Biskupiej w 2023 roku odbyła 13 

posiedzeń. Do Komisji wpłynęły 4 wnioski o objęcie postępowaniem osoby nadużywającej 

alkohol. Komisja pozytywnie zaopiniowała 1 wniosek o wydanie zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych.  
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Materiał w załączeniu do protokołu. 

Dyskusja: 

Radny Igor Szulc – zadał pytanie, czy wykorzystano wszystkie środki z ubiegłego roku? 

Pani Patrycja Borkowska - odpowiedziała, że nie i środki te przeszły na obecny rok. Jest to 

kwota ponad 50 000,00 zł. 

Radny Igor Szulc – zadał pytanie, czy te środki można wydać na wszystko? 

Pani Patrycja Borkowska – odpowiedziała, że środki te mogą być wydane na profilaktykę. 

Dodała, że musi również odłożyć środki na kolonie letnie dla dzieci. 

Ad. 4. Wolne wnioski. 

Radny Marek Świerkowski – poprosił o posprzątanie terenu przy urzędzie gminy, amfiteatrze 

oraz przystanku.  

Radny Tomasz Wronecki – zwrócił uwagę, o złym zalepianiu dziur przez Zarząd Dróg 

Powiatowych.  

Radny Marek Świerkowski – poprosił o napisanie pisma do firmy ENEA w sprawie obniżenia 

napięcia w sieci, ponieważ przez wysokie napięcia rozłączają się falowniki przy fotowoltaice, 

która nie produkuje prądu.  

Ad. 5. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc 

podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 19 marca 2024 r., godz. 11:00. 

Protokołowała:    Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna     Igor Szulc 


